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Besedou se členy Zastupitelstva dětí a mládeže Česká Lípa zahájil
místopředseda vlády pro evropské záležitosti Alexandr Vondra ve čtvrtek
29.května dvoudenní oficiální návštěvu Libereckého kraje. „Přijel jsem na
pozvání hejtmana Petra Skokana. Návštěva byla plánovaná již dlouho, ale bohužel
jsem ji musel několikrát kvůli svým zahraničním povinnostem odložit. Proto jsem
rád, že se konečně uskutečnila,“ řekl Vondra. Na radnici v České Lípě, kde jej
uvítali hejtman LK Petr
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Skokan, starostka města Hana Moudrá a místostarosta Jan Stejskal, s dětmi
debatoval o různých problémech. „Nejzajímavější byla diskuze o zákazu
tělesných trestů. Díky ní jsem si znovu potvrdil, že je špatné s dětmi takové věci
nekonzultovat. Shodli jsme se totiž na tom, že by bylo nesmyslné tělesné tresty
zakazovat,“ řekl Vondra. „Každý z nás facku někdy dostal a myslím, že to nebylo
na škodu,“ potvrdila jeho slova předsedkyně dětského zastupitelstva Karolína
Olahová.

 

(menší
rozlišení)

Děti se s dospělými shodli také na problematice, která je nejvíce zajímala, a
sice té evropské, již má Alexandr Vondra na starosti a která zazněla jak ve
čtvrtek v České Lípě, tak druhý den v Liberci. „V pátek jsme v sídle kraje
společně s mým statutárním náměstkem Karlem Dolejším, členem rady kraje
Antonínem Schäferem, primátorem Liberce Jiřím Kittnerem, zástupcem LK
v Bruselu Pavlem Brandou a panem místopředsedou jednali
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o tom, jak by mohl Libereckému kraji pomoci v evropských záležitostech a jak
by kraj mohl ještě lépe prosazovat své zájmy,“ prozradil Skokan. „Mimo jiné
jsme pojali ideu, že bychom příští rok do Libereckého kraje, respektive do Liberce,
pozvali v rámci mistrovství světa v lyžování ministry členských států EU,“ řekl
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Vondra. Zasedání ministrů evropských států v rámci mistrovství by jistě
vyvolalo mediální zájem nejen o samotnou akci, ale i
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město Liberec, jakožto pořadatele, a potažmo celý Liberecký kraj. 

 

Návštěvu kraje nemohl místopředseda vlády pro evropské záležitosti zakončit jinak než
prohlídkou libereckého Eurocentra, které spadá pod jeho gesci.
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